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Verslag commissie Bestuur en Middelen 
 

Woensdag 26 september 2012 van 19:30 tot 
22:45 uur raadzaal gemeentehuis Leudal 

  
Voorzitter: Mw. R. Teluij  
 

Commissiegriffier: J. Lommen 

Leden:  
Leon Linssen en Har Beurskens (Samen Verder) 
Berry Hermans, Maan Arkenbosch en René Strij-
bosch (Ronduit Open) 
John van den Beuken en Floor Baijens (CDA) 
Evert Kneepkens (VVD) 
Leon van Kessel (Progressief Leudal) 
Pieter Janssen(PvdA)  
Marieke Kortenhorst (AL) 

Afwezig: 
 
 
 
Floor Baijens 
 
 
 
Marieke Kortenhorst 

Ter vervanging aanwezig: 
Collin Prumpeler (CDA) 
 

Aanwezige portefeuillehouder(s) 
De heer P. Vogels  
De heer J. Smolenaars 
De heer M. Janssen 

Ambtelijke ondersteuning 
I. Kuijpers (agendapunt 6 en 7) 
C. Cox en D. Heijnen (agendapunt 8) 
R. von Schwartzenberg (agendapunt 9) 
D. Alofs (agendapunt 12) 
Deelname door derden  
J. Philipsen, chef basiseenheid Leudal (agendapunt 
6 en 7) 
 

 

Aantal insprekers: --  Aantal publieke tribune: 3  
 

 
Nr Onderwerp 
1 Opening 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De voorzitter opent de vergadering, en heet iedereen van harte welkom  

Zij maakt melding van de afwezigheid van de leden mevrouw Kortenhorst en de heer F. Baijens, die 
vervangen wordt door de heer C. Prumpeler.  

 
Nr Onderwerp 
2 Vaststellen agenda 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De agenda wordt conform concept vastgesteld.  
 
Nr Onderwerp 
3 Verslag vorige vergadering 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Het verslag wordt conform vastgesteld 
 
Nr Onderwerp 
4 Bespreken actiepuntenlijst 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De actiepuntenlijst wordt conform vastgesteld 
 
Nr Onderwerp 
5 Spreekrecht niet commissieleden 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Er heeft zich niemand gemeld voor het spreekrecht 
 
Nr Onderwerp 
6 Concept beleidsplan politie Limburg 2013 – 2014 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De heer Philipsen geeft in een korte presentatie de hoofdlijnen weer van de procedurele veranderin-
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gen die er komen na de invoering van een landelijke politie. 
Er wordt een tweejaarlijks beleidsplan gemaakt voor elke eenheid (provincie Limburg is 1 eenheid). 
De gemeenteraden hebben in de procedure om te komen tot een dergelijk beleidsplan de gelegen-
heid om wensen en bedenkingen aan te geven. Nadat alle gemeenteraden dit gedaan hebben wordt 
het definitieve beleidsplan vastgesteld. De verankering bij de uitvoering zit in de lokale driehoek (bur-
gemeester, Openbaar Ministerie en politie). Hier worden de lokale prioriteiten bepaald en bewaakt en 
zo nodig bijgestuurd. Het ligt voor de hand om met de nieuw te vormen basiseenheid Weert, Neder-
weert en Leudal, één driehoeksoverleg te krijgen, waarin de drie burgemeesters zitting hebben.  
Het bureau in Heythuysen blijft open, tenzij er landelijk dermate bezuinigingsmaatregelen komen, dat 
dit niet langer kan. Dit is vooralsnog niet aan de orde. 
De commissie vindt de beleidsplannen vaag als het gaat om de gevolgen voor de lokale situatie voor 
Leudal, en vraagt zich af wat de rol van de gemeenteraad eigenlijk is.  
De heer Philipsen acht het opnemen van streefcijfers voor bijvoorbeeld afname aantal inbraken niet 
wenselijk, omdat de politie geen invloed heeft op de agenda van de inbrekers. Wel wordt er veel ge-
daan aan preventie, in het bijzonder een taak voor gemeenten.  
De commissie vindt ook dat er weinig ruimte is voor het alledaagse contact met de burgers, het weg-
nemen van de “kleine ergernissen”.  
De heer Philipsen zoomt nog in op het contextgericht werken, wat moet bewerkstelligen dat er meer 
contactmomenten zijn, minder bureaucratie, en vereenvoudigen van aangiften. Aangifte bij de men-
sen thuis na een inbraak bijvoorbeeld. De techniek maakt dit ook mogelijk. Dit vergt echter nog een 
cultuuromslag, en hij denkt dat er nog twee jaar nodig is alvorens de reorganisatie achter de rug is. 
De voorzitter beëindigt de bespreking met de conclusie dat het voorstel bespreekrijp os voor de raad, 
als bespreekstuk. 

  
Nr Onderwerp 
7 Veiligheidsanalyse 2011, evaluatie uitvoeringsprogramma Integrale Veiligheid 2011 en Tusse-

nevaluatie Uitvoeringsprogramma Integrale Veiligheid 2012  
 Conclusie / besluit / advies:  
 De bespreking van de veiligheidsanalyse ligt in het verlengde van het vorig agendapunt. Een relatie 

tussen de doelen en de resultaten wordt gemist. Deels is dit te verklaren door de eigen “agenda” van 
criminelen. Het is daarom ook moeilijk meetbaar of het ingezette beleid geleid heeft tot een afname 
van criminaliteit, of dat dit gelegen is in de toevallige omstandigheden.  
De commissie zou graag meer trends en tendensen opgenomen zien in de evaluaties, Deze sugges-
tie zal worden meegenomen.  
In 2013 zal een veiligheidsmonitor onder de burgers worden afgenomen. Deze wordt een keer per 
vier jaar afgenomen. Hieraan is af te lezen of het veiligheidsgevoel bij de burgers is afgenomen of 
toegenomen.  

 
Nr Onderwerp 
8 Stand van zaken huisvesting buitendienst 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Er wordt een presentatie gegeven over de plannen en de stand van zaken. De bouw van de nieuwe 

huisvesting voor de buitendienst is aanbesteed en gaat per 8 oktober 2012 van start. In maart 2013 
moet de huisvesting klaar zijn. In de bouwperiode kan de brandweer die op deze locatie gevestigd 
blijft gewoon uitrukken. Het budget is vooralsnog toereikend. Het gebouw zal duurzaam gebouwd 
worden, met zonnepanelen, en afwatering van het hemelwater op eigen terrein, er zal een Wadi wor-
den aangelegd, die tevens dienst doet als groene overgangszone, zodat de aanblik van het gebouw 
zelf niet als hinderlijk wordt ervaren in de omgeving.  
De commissie vraagt wel aandacht voor de aanleg van een steunpunt. Dit zou worden meegenomen 
in de plannen, maar hier is niets van terug te zien. Er blijft nog ongeveer € 3.000 over in het budget, 
afgezien van een post onvoorzien, maar dit lijkt weinig voor het realiseren van een steunpunt. De por-
tefeuillehouder erkent de eis van een steunpunt, en merkt op dat men hard werkt aan het zoeken 
naar een geschikte en zuinige oplossing. Bij de keuze voor de architect is rekening gehouden met de 
ervaring op het gebied van realiseren loods voor buitendienst. De aannemer die bij de aanbesteding 
naar voren kwam is dezelfde die de BMV in Grathem heeft gebouwd. Hij was goedkoper dan de Leu-
dalse bedrijven die hebben ingeschreven. 
Het toezicht op de bouw zal intern gebeuren, en niet aan een adviesbureau worden overgelaten.  
De buitendienst zal wellicht zelfwerkzaamheden kunnen doen bij de inrichting van het terrein, echter 
niet bij de bouw. 

 
Nr Onderwerp 
9 BNG over beleggingsportefeuille Essentgelden 
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 Conclusie / besluit / advies:  
 De BNG geeft in een presentatie haar jaarlijkse terugkoppeling over het gevoerde beheer van de be-

leggingsportefeuille. Door spreiding van de risico’s, zowel in landen, looptijd en ratings is het gewens-
te resultaat van 4,7% renteopbrengst jaarlijks gehaald. De situatie voor de beleggingen in Spanje is 
zo dat de BNG geen aanleiding ziet om de samenstelling van de portefeuille te wijzigen. Er is nog 
ruim voldoende zekerheid. De BNG kijkt naar de lange termijn en doet geen paniekverkopen. Wel zal 
worden gekeken op welke wijze de vrijkomende gelden zullen worden herbelegd. Dit zal in overleg 
gebeuren met het college. De aanbevelingen van de Rekenkamer worden daarbij meegenomen.  
De heer Arkenbosch verschilt van mening over de beleggingen en geeft een aantal statements hier-
over. Hij zal deze ook schriftelijk aan het college en aan de BNG overbrengen. 

 
Nr Onderwerp 
10 Toetreding gemeente Maasgouw tot OML / onderzoek naar verschil mediationovereenkomst 

en raadsbesluit Leudal  
 Conclusie / besluit / advies:  
 De heer Arkenbosch heeft onderzoek verricht naar de verschillen tussen het raadsbesluit van no-

vember 2009 en de mediationovereenkomst. Deze laatste is naar zijn mening strijdig met het geno-
men raadsbesluit, en hij vindt dat de overeenkomst eerst in een raadsvergadering moet worden be-
sproken. Het college zal de raadsleden de gelegenheid geven om zienswijzen en bedenkingen tegen 
de gesloten overeenkomst in te dienen. Vervolgens zal een besluit genomen worden.  

 
 Onderwerp 
11 Raadsvoorstel tot voteren krediet voor aankoop pand “het Witte Huis” te Baexem 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De commissieleden vragen naar de eigendomssituatie. De portefeuillehouder schets kort de moei-

lijkheden van de casus, door het gedeelde eigenaarschap (juridisch en economisch eigendom), en 
de jarenlange procedures. Bestuursdwang is geen optie meer, dit is vanwege de moeilijkheden 
rondom het eigenaarschap een bijna onbegaanbare (en kostbare) weg. Door aankoop is de ge-
meente nu van dit probleem af. De financiële risico’s zijn aanwezig maar wegen niet op tegen het 
resultaat.  
De grond laat een geringe vervuiling zien, die qua kosten geen grote impact heeft. 
De commissieleden vrezen toch voor precedentwerking, en komen met enkele voorbeelden van ne-
gatieve eyecatchers die ook om een oplossing vragen. Wat gaat de gemeente hieraan doen, en wie 
bepaalt de prioritering. De gemeente wil dit probleem ook verder aanpakken, maar de volgorde zal 
altijd arbitrair zijn. Daar waar gemakkelijk of snel resultaat behaald kan worden zal eerder aan de 
beurt komen. De economische situatie speelt hierbij ook mee. Voor wat betreft vervallen panden is 
de situatie in Baexem uniek. Het gaat hier om het samenbrengen van jurisdische en economische 
eigendom. In toekomstige gevallen zal het college kiezen voor de bestuursrechtelijke weg. 
Een overzicht van de kosten voor het onderzoek naar de locatie het Witte huis, zowel de notariële 
kosten als de ambtelijke kosten zullen aan de commissie worden verstrekt. 
De commissie acht het voorstel rijp ter bespreking in de raadsvergadering van 9 oktober 2012.  

 
Nr Onderwerp 
12 Handhavingsbeleid 2013 
  Conclusie / besluit / advies:  
 Het handhavingsbeleid wordt een jaar uitgesteld. Dit heeft te maken met de vorming van de Regiona-

le Uitvoeringsdienst (RUD). OP de werkvloer is wel bekend waar de problemen met de handhaving 
zitten (onder meer te veel gedetailleerdheid regelgeving). Zodra de RUD gevormd is, is ook het mo-
ment daar om regionale afspraken voor de regels en de uitvoering van de handhaving te maken.  

 
Nr Onderwerp 
13 Mededelingen en rondvraag 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De vergaderkalender voor 2013 wordt voor wat betreft de data voor de commissie Bestuur en Midde-

len vastgesteld. 
De heer Arkenbosch vraagt of de aankoop van het pand Bosrand te Haelen is besproken in het col-
lege. Dit is niet het geval. 

 
Nr Onderwerp 
14 Sluiting  
 Conclusie / besluit / advies:  
 De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 22:45 uur 
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